

萬國逐家佈道團- 貝南

Every Home for Christ – Benin

簡要介紹:

貝南位於西非，南臨幾內亞灣，以法語為官方語言。貝南目前信奉巫蠱教和當地傳統信仰的人口佔百分之十七，穆斯林佔百分之二十八，天主教人口佔百分之二十五，基督教的人口約為百分之二十三。砂谷生命河靈糧堂自1999年起成為萬國逐家佈道團(EHC)在多哥(Togo)的宣教夥伴。EHC徵召當地的同工，差派他們進入各個部落及村落，向被傳統信仰及巫術綑綁的人民傳福音及發福音單張。在生命河的支持下，EHC於2020年圓滿完成了兩輪對多哥境內每家每戶發福音單張的工作。於是2021年7月砂谷生命河靈糧堂開始將對多哥的支持轉移到貝南的事工，EHC貝南的主任Sunny牧師曾經是ROLCC貝南的敬拜牧師，他在貝南的新堂建築落成典禮上做劉牧師的翻譯。相信在Sunny牧師的帶領下，EHC貝南的福音工作將持續的成長。願神繼續帶領他們，加添他們力量，祝福他們手中的工作，使更多的人聞聽福音和祂的救恩，以見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

Brief Introduction:

Benin is located in West Africa, facing the Gulf of Guinea in the south, and uses French as the official

language. At present, 17% of Benin's population believe in Witchcraft and local traditional beliefs, 28% are Muslims, 25% are Catholics, and 23% are Christians. Since 1999, ROLCC has been the mission partner of EHC in Togo. EHC recruits local co-workers and sent them into various tribes and villages to preach the gospel and distribute gospel tracts to the people who are bound by traditional beliefs and witchcraft. With the support of ROLCC, EHC successfully completed two rounds of distributing gospel tracts to every household in Togo in 2020. So in July 2021, ROLCC began to transfer its support to Togo to the ministry of Benin. Pastor Sunny, the director of EHC Benin, used to be the worship pastor of ROLCC Benin. When Benin's new church building was completed in May, he was the translator for Pastor Liu at the ceremony. Under the leadership of Pastor Sunny, EHC Benin's gospel work will continue to grow. May God continue to lead them, strengthen them, and bless the work in their hands, so that more people will hear the gospel and His salvation, so as to testify to God's love and manifest God's glory.

代禱事項：

1. 請為萬國逐家佈道團在貝南的事工持續成長代禱，神在貝南各地不斷興起新的基督徒領袖，求神堅立這些年輕領袖服事主的心志，賜給他

們屬天的異象及能力，使他們成為 EHC 新的中堅力量。

2. 求神祝福 EHC 在貝南各地區服事的宣教士，他們很多必須直接面對當地巫蠱及偶像崇拜的邪惡勢力，願主保守他們身心靈的強健，並為主得著寶貴的靈魂。
3. 貝南的人民渴望福音。請禱告求神興起更多的同工，差派更多的工人收割，也求神保護每一位宣教士向家家戶戶傳福音時的安全。
4. 請為 EHC 的重組代禱，求神保守他們重組計劃的方向及目標，以帶來更大的影響力，使更多的人認識主耶穌基督和祂的救恩。

Prayer Items:

1. Please pray for the continuous growth of the ministry of the Evangelistic Mission in Togo and Benin. God keeps raising up new Christian leaders in Togo and Benin. Pray that God strengthen the will of these young leaders to serve the Lord, giving them the divine vision and power to become the new backbone of the EHC.
2. May God bless the missionaries of EHC serving in various areas of Benin. Many of them have to directly face the evil forces of local witch beetles

- and idolatry. May the Lord keep their bodies and minds strong and gain precious souls for the Lord.
3. The people of Benin longed for the Gospel. Please pray that God will raise up more co-workers, send more workers to harvest, and ask God to protect the safety of every missionary when preaching the gospel to every household.
 4. Please pray for the reorganization of EHC, and ask God to protect the direction and goals of their reorganization plan, so as to bring greater influence and make more people know the Lord Jesus Christ and His salvation.